
 

   The ministry of oil would like to Re-announce for the investment refinery in 

Muthanna governorate with a capacity of 70 thousand barrels / day. 

   The execution is according to the methods of BOOT or BOO and according to the 

investment law of the refineries No.64 for the year 2007 and its amendments. 

    The products of the refinery must be environment friendly according to the 

international standards (EURO 5). 

    The tax breaks must be according to the investment law No.13 for the year 2006. 

    In accordance with the second amendment of the investment law No.64 for the 

year 2007. The subtraction on the crude oil price over the ship is (8%) "The 

subtraction must be more than 5$ and less than 10$ of the global price". 

   The studies, planning and follow-up directorate in the ministry of oil have prepared 

the data portfolio of the refinery and the price of the data portfolio shall be (30) 

thousand dollars "nonrefundable". 

-  The closing date of selling data portfolios is at the end of the work hours of Sunday 

the 2nd of September 2018. 

-  The receipt of the documents from the companies whom would like to invest in the 

above mentioned refinery must be to the end of the work hours of Sunday the 30th of 

October 2018. 

   The presentation of the documents will be to the Studies Planning & Follow-up 

Directorate directly in a closed envelop. Otherwise the documents will be rejected. 

   For further information please contact the E-mails (studies@oil.gov.iq) or 

(studies.oil@gmail.com). 



 

   The ministry of oil would like to Re-announce for the investment refinery in 

Diwaniya governorate with a capacity of 70 thousand barrels / day. 

   The execution is according to the methods of BOOT or BOO and according to the 

investment law of the refineries No.64 for the year 2007 and its amendments. 

    The products of the refinery must be environment friendly according to the 

international standards (EURO 5). 

    The tax breaks must be according to the investment law No.13 for the year 2006. 

    In accordance with the second amendment of the investment law No.64 for the 

year 2007. The subtraction on the crude oil price over the ship is (8%) "The 

subtraction must be more than 5$ and less than 10$ of the global price". 

   The studies, planning and follow-up directorate in the ministry of oil have prepared 

the data portfolio of the refinery and the price of the data portfolio shall be (30) 

thousand dollars "nonrefundable". 

-  The closing date of selling data portfolios is at the end of the work hours of Sunday 

the 2nd of September 2018. 

-  The receipt of the documents from the companies whom would like to invest in the 

above mentioned refinery must be to the end of the work hours of Sunday the 30th of 

October 2018. 

   The presentation of the documents will be to the Studies Planning & Follow-up 

Directorate directly in a closed envelop. Otherwise the documents will be rejected. 

 For further information please contact the E-mails (studies@oil.gov.iq) or 

(studies.oil@gmail.com). 

 



 

برميل / يوم ويكون تنفيذ المصفى الف  70مصفى استثماري في محافظة المثنى طاقة    

 وتعديلاته. 2007لسنة  64وفق قانون الاستثمار في المصافي رقم   BOO او  BOOT باسلوب

 (EURO 5) تكون منتجات المصفى صديقة للبيئة ووفق المواصفات العالمية

 الضريبية.فان المستثمر مشمول بالاعفاءات  2006لسنة  13بموجب قانون الاستثمار رقم   - 

فان نسبة الخصم على سعر النفط الخام مطروح  2007لسنة  64بموجب التعديل الثاني لقانون الاستثمار رقم   -

 ( دولار عن السعر العالمي.10( دولار ولاتزيد عن )5% على ان لاتقل على )8على الباخرة تبلغ 

ت والتخطيط والمتابعة ويكون سعر الحقيبة تم اعداد حقيبة المعلومات الخاصة بالمصفى من قبل دائرة الدراسا

 ( الف دولار )غير قابل للاسترداد(.30)

واخر موعد لاستلام الوثائق  2/9/2018يكون موعد غلق بيع الحقائب نهاية الدوام الرسمي ليوم الاحد المصادف 

لاحد المصادف المقدمة من الشركات الراغبة بالاستثمار في المصفى اعلاه نهاية الدوام الرسمي ليوم ا

30/10/2018. 

يتم تقديم الوثائق الى دائرة الدراسات والتخطيط والمتابعة مباشرة بظرف مغلق وبخلافه يتم رفض الوثائق. ولاي 

 استفسار يمكنكم التواصل من خلال البريد الالكتروني وكمايلي:

-          (studies@oil.gov.iq) 

-          (studies.oil@gmail.com) 

  

مع التقدير...                     

 

 

 



 

الف برميل / يوم ويكون تنفيذ المصفى  70مصفى استثماري في محافظة الديوانية طاقة    

 وتعديلاته. 2007لسنة  64وفق قانون الاستثمار في المصافي رقم   BOO او  BOOT باسلوب

 (EURO 5) تكون منتجات المصفى صديقة للبيئة ووفق المواصفات العالمية

 فان المستثمر مشمول بالاعفاءات الضريبية. 2006لسنة  13بموجب قانون الاستثمار رقم   - 

فان نسبة الخصم على سعر النفط الخام مطروح  2007لسنة  64بموجب التعديل الثاني لقانون الاستثمار رقم   -

 عن السعر العالمي. ( دولار10( دولار ولاتزيد عن )5% على ان لاتقل على )8على الباخرة تبلغ 

تم اعداد حقيبة المعلومات الخاصة بالمصفى من قبل دائرة الدراسات والتخطيط والمتابعة ويكون سعر الحقيبة 

 ( الف دولار )غير قابل للاسترداد(.30)

واخر موعد لاستلام الوثائق  2/9/2018يكون موعد غلق بيع الحقائب نهاية الدوام الرسمي ليوم الاحد المصادف 

لمقدمة من الشركات الراغبة بالاستثمار في المصفى اعلاه نهاية الدوام الرسمي ليوم الاحد المصادف ا

30/10/2018. 

يتم تقديم الوثائق الى دائرة الدراسات والتخطيط والمتابعة مباشرة بظرف مغلق وبخلافه يتم رفض الوثائق. ولاي 

 وكمايلي:استفسار يمكنكم التواصل من خلال البريد الالكتروني 

-          (studies@oil.gov.iq) 

-          (studies.oil@gmail.com) 

 


